
Spoštovani svetniki! 

 

V skladu s sklepom 4. izredne seje občinskega sveta sem poskušal dvakrat sklicati Statutarnopravno 

komisijo. Po preložitvi smo prejeli še odstopno izjavo Marije Toroš Jakončič, ki je strokovno 

usposobljena za poglobljeno proučitev zapletene problematike pristojnosti. Glede na to, da smo pri 

iskanju rešitve dobivali za isto stvar različna tolmačenja, podajam samo svoje mnenje:  

Na vsakih volitvah je izvoljen nov občinski svet s člani, ki so že bili in tudi z novimi člani. Prav bi bilo, 

da občinski svet v novi sestavi da kompetence županu za trajanje njegovega mandata. 

Kot je že navedla ga. Marija Toroš Jakončič ta zadolžitev presega pristojnosti, ki jih zajema 62. člen 

poslovnika Občine Brda.  

Glede na vse dosedanje zaplete, predlagam, da se imenuje novo komisijo. 

 

Lep pozdrav. 

Ivan Peršolja 

 


